



BRUSH WORLD
EDITION 01/2017

ZAHN
PINSEL MANUFAKTUR

professional brushes

bambini

Brushes for children Pinselferie für Kinder



To meet children's needs we developed the bambini brush series which is available in different shapes and sizes. The ergonomic handles made of FSC certified wood ensure a firm grip. This brush series is not only suitable for small and school children but also for any kind of therapeutic painting.

Um speziell Kinderhänden gerecht zu werden, haben wir die bambini - Pinselferie entwickelt, die in verschiedenen Formen und Größen erhältlich ist. Die ergonomischen Stiele aus FSC zertifiziertem Holz sorgen für einen festen Griff. Diese Pinselferie ist nicht nur für Klein- und Schulkinder sondern auch für jede Art der therapeutischen Malerei einsetzbar.



Bristle brush series with ergonomic ball handle in round and flat
Borstpinsel-Serie mit ergonomischem Kugelstiel in rund und flach
ART-No. 1212 Size/Gr. 12
ART-No. 1213 Size/Gr. 14

Synthetic brush series with ergonomic handle in round and flat
Synthetikpinsel-Serie mit ergonomischem Stiel in rund und flach
ART-No. 1214 Size/Gr. 10
ART-No. 1215 Size/Gr. 12



Double rubber brush in pointed and flat
Doppel-Silikonpinsel in spitz und flach
ART-No. 1211 Size/Gr. 6, 10

Mottler made of bristle with short handle
Modler aus Borste mit kurzem Stiel
ART-No. 1210 Size/Gr. 2, 3



© Zahn Pinsel GmbH • Kanalstrasse 9, D-91572 Bechhofen, Germany • www.zahn-pinsel.com • brush@zahn-pinsel.com
Tel.: +49 (0) 98 22 / 82 30 - 0 • Geschäftsführer: Daniel Zahn • Eingetragen: Registergericht Ansbach HRB 646

www.zahn-pinsel.com